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Referat 

Ad. 1. Valg af dirigent 

Jens Kragh-Asbæk blev valgt. Han kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovlig, da den var indkaldt 

med mindst tre ugers varsel. 

Ad. 2. Valg af stemmetæller 

Kurt Jensen og Bjarne Jensen blev valgt. 

Ad. 3. Bestyrelsens beretning 

Så er det igen blevet tid til at vende blikket mod året, der er gået. Det har været et roligt år præget af 

almindelig drift. Overskriften på 2023 kunne være usynlig og vigtig. Med det menes, at tingene ved første 

øjekast ser ud, som de plejer, men der har rundt omkring været tiltag, som har forbedret bygningen og brugen 

af den. Her tænkes først og fremmest på, at stuehuset har fået nye vinduer. Noget der har været på 

ønskesedlen længe. Der er kommet nye toiletkummer. Og i køkkenet er der kommet nyt (brugt) komfur, og 

der er nu ens service til 30 kuverter. Det var også tid til nøgle- og låse ombytning, så kun de nuværende 

frivillige har nøgle til huset. Endelig er udendørsbelysningen bag stuehuset blevet repareret. 

Der er to forhold, som skal være til stede for at kunne drive Borup Kino. Det er 1) gæster, som kommer og ser 

film, hører koncerter og lejer lokalerne med mere. Og 2) så er det frivillige, som udfører alt det arbejde, det 

kræver at holde liv i Borup Kino, som for eksempel at stå i kiosken, være operatør, gøre rent, vedligeholde 

bygningen, købe ind til kiosken, vælge og booke film, stå for udlejningen af lokaler, være bindeled til de der 

giver koncerter, kontakt til skolerne, betale regninger, udarbejde regnskab for bare at nævne et udsnit af de 

mange opgaver, der skal løse. Vi er heldige at begge dele er til stede.  



I 2023 er der solgt 5050 antal billetter mod 5.229 stk. i 2022. Det er film som Nattevagten, Når befrielsen 

kommer, Ustyrlig, Meter i Sekundet, Toves værelse, Openheimer og Avatar 2, der har fået folk i Kino. Kinos 

gæster er særligt glade for danske film. Det gælder både til aftenforestillinger og til SeniorKino. Børnebio 

derimod viser stort set kun amerikansk producerede film, da antallet af danske film til målgruppen er 

begrænset. Babybio viser et udsnit af de film der vises om aftenen. 

Det blev også til en række koncerter. I forhold til koncerter er det vanskeligt på forhånd at vide, om vi rammer 

skiven med de kunstnere, som vi har økonomi til at hyre. Der har været koncerter, som har spillet for fulde 

huse og koncerter, der måtte aflyses, da der ikke blev solgt billetter. 

I 2023 var der succes med disse koncerter: Morten Remar & De Lykkelige Kværulanter, Michael James 

Wheeler, Nisse Thorbjørn og Frederik Damhus samt Niels Skousen.  

I december var der en særlig koncert for børn på mellemtrinnet på Borup Skole. De kunne her i salen ganske 

gratis se operakoncerten Tryllefløjten – i skoletiden. Det skete i samarbejde med Operamidt. For skolebørnene 

har der desuden været de årlige tilbagevendende arrangementer ”Med skolen i biffen” og ”Salam Festival”. 

Og det var muligt at se børne-MGP i februar. 

Efter et opslag på Facebook kom der nye frivillige til Kino. Altid godt med flere kræfter til at dele de mange 

opgaver. De frivillige udfører et kæmpe stykke arbejde. For at anerkende dette, lærer hinanden bedre at kende 

og have mulighed for at udveksle viden og kunne stille spørgsmål har der to gange i 2023 været afholdt 

frivillige-arrangementer – henholdsvis i marts og november. Det er altid givende, når alle vi frivillige mødes 

på tværs.  

Kulturnatten i Kino var igen en succes med mange besøgende i løbet af aftenen. Vi valgte at vise korte 

børnefilm i form af uddrag af Benny Badekar, Orla Frøsnapper og Cirkeline. Det vagte begejstring. Til gengæld 

blev der ikke solgt lige så mange pølser og brød, som vi havde satset på. 

Som medlem af Biografklub Danmark kan man se udvalget film til halv pris. Prisen for film under to timer var 

tidligere 75 kr. Halv pris af det er lidt bøvlet i forhold til byttepenge, så derfor blev prisen hævet til 80 kr. Film 

over to timer koster fortsat 90 kr. Kino er i den grad stadig konkurrencedygtig, når det kommer til billetpriser 

og valg af film. Det kunne være godt om endnu flere fik øjnene op for det. Et initiativ for dette var Movie 

Holdet, hvor man kunne finde nogen at gå i Kino med. Initiativet er dog sat på pause grundet manglede 

deltagelse. 

Arbejdet med at drifte Kino er ikke sat på pause og mange gode kræfter arbejder næsten dagligt på at sikre, 

at der fortsat er mulighed for at opleve film, koncerter og andre interessant ting på Lindevej 3. 19 april 2024 

har det været muligt i 100 år. 

Til sidst skal der lyde en stor tak til jer ca. 130 medlemmer, som også støtter op om Kino i form af jeres 

medlemskontingent og for manges vedkommende ved også at komme jævnligt i Kino som gæster og frivillige. 

Sammen kan vi føre Kino ind i det næste år 100. 

Beretningen blev godkendt. 

Ad. 4. Godkendelse af revideret regnskab 

Regnskabet blev godkendt. 

Ad. 5. Godkendelse af budget 2024 

Budgettet blev godkendt. 



Ad. 6 Indkomne forslag 

Der var indkommet et forslag om, at det skulle være muligt at købe et husstandsmedlemskab/kontingent for 

400 kr. årligt. 

Forslaget blev godkendt 

Ad. 7. Fastsættelse af kontingent 

Kontingentet fastsættes fortsat til 250 kr. pr. person.  

Det blev godkendt. 

Der vil således fremover være to muligheder for kontingent 1) husstand til 400 kr. og 2) enkelt person 250 kr. 

Ad. 8. Valg af formand 

Maria Brunner blev valgt 

Ad. 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Per Heskjær, Christian Wolff-Petersen, Annette Christiansen og Birthe Petersen blev valgt. 

Ad. 10. Valg af suppleanter 

Henriette Le Metayer er 1. suppleant og Bjarne Jensen 2. suppleant. 

 

Ad. 11. Valg af revisor for 1 år 

Per Kristiansen blev valgt 

 

Ad. 12. Eventuelt 

Der var spørgsmål til rengøringen idet det er forskelligt, hvordan de frivillige efterlader salen efter deres vagt. 

Alle har et ansvar for at efterlade salen, som de selv ønsker at finde den. Spørgsmålet tages op på næste 

frivillige arrangement. 

 

Der blev spurgt til muligheden for mere stand-up eller lignende. Det er en rigtig god ide, men det krævet også, 

at der er nogen til at arrangere det, og at der er økonomi til at hyre de optrædende. 


